
Extra-curricular Activities (ECA)課外活動 

Extra-curricular Activities (ECA) - Club and Society課外活動-學會 

 
Extra-curricular Activities (ECA) - Domain 4: Services & Uniform Team 課外活動-範疇 4：服務及制服團體 

 
Girl Guides  女童軍                                        
Teacher Advisors總顧問老師： KO Fung-yee高鳳綺老師  FUNG Wai-shan 馮慧珊老師    

IP Tak-lee 葉德莉老師 
宗旨 Aim： 

 讓女孩子及青年婦女發展她們的潛能，使她們成為有責任感的世界公民。 

To enable girls and young women to develop their fullest potential as responsible citizens of the world. 

 香港女童軍總會為女孩子提供不同的興趣訓練和活動，透過多元化的活動，女童軍可以提升知

識技能和品格，建立自信，從而成為一個出類拔萃的今日新女性。女童軍亦積極參與社會服

務，從而讓她們履行對社區的責任，成為有責任感的世界公民。 

The Association organized training and activities to meet the needs and interests of today's girls and 

young women. These programmes aim to train and equip Girl Guides with knowledge, techniques and 

attitude.  Girl Guides are actively participating in service projects through which they developed a 

caring and positive attitude in life. 

 
曾經舉辦活動 Activities held in the Past： 

 成立暨宣誓典禮  

Unit Registration cum Enrolment Ceremony 

 歷奇日營 

Adventure Day Camp" 

 聖誕聯歡會 

Christmas Party 
 
展望 Way Forward： 
 

 希望來年參與的女童軍可以在訓練中學習為往後的生活作準備，對她們今後及將來所需的技能

有充分理解，確立自己的路向。多元化的訓練促進女童軍在一個不斷變遷的世界下茁壯成長及

賦權予她們活出理想生活。 

By taking part in patrol activities with their Unit, Guides would become self-reliant and self-

disciplined with a desire to use what she has learnt in service of others. 
 

 
 


